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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 29. 6. 2022 o 14:00    
v zasadacej miestnosti Klientského centra mesta Trenčín. 

 

Prítomní poslanci:, Martin Barčák, Mgr. Ing., Josef Kolář 
Neprítomní ospravedlnení:, Marcel Meravý, Bc. Tomáš Vaňo, Ing. Mgr. Juraj Štilicha 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
UMM:  Ing. Gabriela Vanková                                                                                                                                   
UIS:  Benjamín Lisáček                                                                                                                                   
MsP:  Igor Zajaček                                                                                                                                   
 
 

Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Martin Barčák, poverený vedením zasadnutia predsedom VMČ. Privítal všetkých 
zúčastnených. Skonštatoval, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní 2 členovia. Neúčasť pána Vaňa, 
Štilichu a Meravého je ospravedlnená. 
 

 

Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 

Odpovede na požiadavky zo zasadnutia VMČ konaného dňa 25. 5. 2022 sú zverejnené na stránke mesta 
Trenčín. 
 
1372/2022 Pani Pšenčíková  - prečo sa odstránili schody na hrádzu od Stárkovej, ktoré boli oproti kamenným 
schodom vedúcim na pláž? Teraz musia chodci chodiť po cyklotrase cca 15 metrov od nových schodov, niekedy je po 
hrádzi veľmi hustá premávka cyklistov.       
odpoveď: 

UI - Nakoľko dané schodisko nebolo v dobrom stave, realizátor cyklotrasy ho v nasledujúcich 
týždňoch zrekonštruuje. 
 

1373/2022 Pani Pšenčíková  - bude mesto kosiť plochy rekreačnej časti "Trenčiansky luh" - "pláž"?               

odpoveď: 
MHSL - Kosenie tejto plochy je v pláne do konca júna. 

 

1374/2022 Pani Pšenčíková  - je možné vyzvať majiteľa pozemku 401/48 k.ú. Zlatovce  medzi 5-posch. a bývalým 
internátom (IDEÁLNE DOMY s.r.o.) na pokosenie trávy? Mesto priľahlú plochu kosí.                 

odpoveď: 
USŽP - Vlastník pozemku bude vyzvaný na nápravu. Ak sa náprava neuskutoční, mesto Trenčín nemá 

možnosť majiteľa pozemku pokutovať, a to z dôvodu absencie legislatívy. Mesto Trenčín v tomto prípade 
vystupuje skôr ako mediátor medzi vlastníkmi pozemkov 
 

1375/2022 Pani Pšenčíková  - Na Veľkomoravskej ulici č. 11-17 sú lampy VO osadené v tesnej blízkosti stromov, nie 
sú funkčné, nakoľko svietia do ich korún  (viď príloha). Požadujeme orezanie stromov, alebo úpravu stĺpov VO.               
odpoveď: 

MHSL - Správca verejnej zelene navrhol orez v maximálnej možnej miere s prihliadnutím na 
nepoškodenie drevín. Ak nebude rozsah úpravy zelene postačujúci, pristúpime k montáži výložníkov na 
uchytenie svietidiel o stĺpy.. 
 

1376/2022 Pán Ševčík - Na Kasárenskej ulici v zákrute pri odbočke ku Stavivám sú na komunikácii výtlky. 
Požadujeme opravu cesty. Rovnaký stav je aj na druhom konci ulice pri ERAN-e. 
odpoveď: 

MHSL - Oprava výtlkov na ulici Kasárenská je zaradená v zozname stavebných objektov na miestnych 
komunikáciách. 
 

1377/2022 VMČ - nie je možné zriadiť priechod pre chodcov cez Majerskú ulicu pri Erane? Býva tam hustá premávka.  
Po konzultácii s pánom Barčákom (požiadavka bola prenesená od občana) a obhliadke miesta sme rovnako 
skonštatovali, že na predmetnom mieste je jestvujúci priechod. Táto požiadavka je týmto bezpredmetná.               
odpoveď: 

UM - Nakoľko pri Erane cez Majerskú ulicu priechod už je, nerozumieme celkom dobre požiadavke. 
prosíme upresniť. 
 

1378/2022 Pán Ševčík - opätovne požadujeme osadenie prístrešku na nástupišti č. 6 na hlavnej autobusovej stanici. 
odpoveď: 

UM - Opätovne odpovedáme: osádzanie prístreškov na autobusovej stanici nie je v kompetencii 
mesta. Autobusová stanica je súkromný majetok, t.č. v súdnom procese. 
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1379/2022 Pán Ševčík  - na zastávky MHD, kde sú prístrešky potrebné, je možné ich presunutie zo zrušených 
zastávok, napríklad zo zrušenej zastávky na Veľkomoravskej pri ZŠ. Zároveň je potrebné upozorniť, aby sa pri týchto 
zrušených zastávkach neobnovovalo neplatné VDZ.     
odpoveď: 

UM - Prístrešky sa presúvajú priebežne a neustále. Je to však z procesného hľadiska náročný proces - 
najmä čo sa týka jestvujúcich inžinierskych sietí, napojenia na elektriku a majetkovoprávneho vysporiadania. 
Je to v podstate nová stavba, i keď ide o jestvujúci prístrešok. Navyše ku každému presunu sa robí dodatok 
ku zmluve, ktorý prechádza pomerne zložitým schvaľovacím procesom - každý presun napríklad odsúhlasuje 
mestské zastupiteľstvo. 
 

1380/2022 Pán Ševčík  - majú rybári povolený príjazd autami k Váhu po novej cyklotrase medzi starým železničným a 
cestným mostom? 

odpoveď: 
UM, MSP - Na účely športového alebo bežného lovu nemajú. Príjazd je v zmysle zákona možný iba v 

rámci vyhlásenia havárie alebo mimoriadnej situácie.. 
 

1381/2022 Pán Ševčík  - požadujeme zabezpečenie hliadky MsP na Hanzlíkovskej pri škole Na dolinách (Detské 
mestečko) tak, ako je to pri ostatných školách. 
odpoveď: 

MSP - Mestská polícia vykonáva dohľad na  prechodoch pre chodcov počas celého školského roku. V 
rámci kapacitných možností sa snažíme obsadiť čo najviac prechodov, nevynímajúc ani ul. Hazlíkovskú pri 
ZŠ Na dolinách.    
 

1382/2022 Pani Pšenčíková  - odstránenie hrdzavého umeleckého diela z parku pri Úspechu. 

odpoveď: 
UUP - Ide o dočasné umelecké dielo, koncipované a navrhnuté priamo z takého materiálu. 

 

1383/2022 VMČ - požadujeme vyčlenenie miesta na osádzanie vianočného stromčeka v Parku pri Úspechu. 
odpoveď: 

UUP - Park pri Úspechu od začiatku nebol koncipovaný, a ani nie je technicky vybavený  na osádzanie 
samostatného vianočného stromčeka. Zároveň sa v tomto parku nachádza vzrastlý pôvodný strom - borovica 
čierna, rastúca od ul. Staničnej,  ktorá v prípade záujmu môže plniť funkciu vianočného stromčeka. 
 

1384/2022 Pani Pšenčíková  - V Parku pri Úspechu zo strany od Piešťanskej ulice je hodený kôš na psie 
exkrementy. Požadujeme jeho osadenie a sfunkčnenie, park je hotový už rok.                 

odpoveď: 
USŽP - dňa 6.6.2022 bola zadaná požiadavka na zberovú spoločnosť, aby uvedené napravili. 

 

1385/2022 Pán Ševčík  - Prečo sú na niektorých nových uličkách medzi Zlatovcami a Záblatím na Hanzlíkovskej ulici  
zriadené priechody pre chodcov a na niektorých nie? (Cez ohrady, P. Ondráška, Pod privádzačom).             
odpoveď: 

UM - Pretože to tak v danom čase podľa dobových predpisov navrhol projektant. Na takéto ulice ale 
podľa práve schvaľovaných predpisov priechody pre chodcov nepatria a časom budú zrušené. 
 

1386/2022 Pán Ševčík, VMČ  - požadujeme, aby sa zasadnutia VMČ v Záblatí zúčastnil zástupca UM a aby sa do 
programu zaradil bod týkajúci sa riešenia dopravy v Záblatí. Ide hlavne o napojenie Záblatia na diaľničný privádzač.               
odpoveď: 

UM - Nič nebráni predsedovi VMČ zaradiť tento bod do programu a pozvať zástupcu UM na rokovanie 
VMČ. Takýto bod zatiaľ do programu zaradený nebol. 
 

1387/2022 Pani Pšenčíková  - požadujeme zabezpečenie opravy chodníka na hrádzi od novej cyklotrasy na 
Stárkovej (výtlky) a schodov na starý cestný most. 

odpoveď: 
MHSL - Opravu povrchu zaradíme do plánu údržby miestnych komunikácií. 

 
 

Požiadavky občanov a poslancov, rôzne. 
 
Pani Krišková – podala som na mesto Trenčín žiadosť o odkúpenie pozemku pri starej pošte v Záblatí. Zatiaľ mi bolo 
prisľúbené parkovacie miesto. Okrem pána Štilichu sa u nás nebol nikto z poslancov pozrieť, bola by som vďačná, 
keby ste sa k nám prišli pozrieť. Chcela by som, aby sa pozemok šírky 1,5m odpredal od parkovacieho miesta po 
dom.   
Pán Barčák – situáciu veľmi dobre poznám situáciu verejného priestoru. To, že vám mesto vyhradilo parkovacie 
miesto, je podľa môjho názoru maximum, čím vám môžeme vyjsť v ústrety. Bolo by to uprednostnenie občana na úkor 
verejného priestoru. Niekoľkokrát sme sa o tejto veci bavili na zasadnutí VMČ, za seba s odpredajom verejného 
priestoru súhlasiť nebudem, minule sme túto žiadosť ani na zasadnutí VMČ Západ neodsúhlasili. Môžeme sa na 
mieste stretnúť, ale situáciu veľmi dobre poznám.     
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1446/2022 - Pán Neduchal - bývam na Hrádzovej ulici, kde má vyústiť nový most z Ostrova. Nie je možné na 
budúcom zasadnutí VMČ zabezpečiť podrobnejšie odborné vysvetlenie tohto zámeru pre dotknutých obyvateľov?              
Pán Barčák – Táto vec je veľmi komplikovaná, ale keď máme informácie a dáta, riešenie je veľmi jednoduché.  
V súčasnosti v pocovidovom období organizujeme spôsob komunikácie s občanmi mestskej časti pri riešení ich 
problémov vždy na konkrétnom mieste, pod názvom "Poslanci na ulici". Túto pravidelne zvolávame na rôzne miesta 
mestskej časti Západ. Tu skúsime ako poslanci po dohode s obyvateľmi a s vašou pomocou zvolať takéto stretnutie 
na mieste plánovaného napojenia nového mostu na Vlársku ulicu. Týmto požadujeme zabezpečenie účasti odborných 
pracovníkov mesta (HA, UM,...) na tomto pripravovanom stretnutí.     
Pán Neduchal – pri zvolaní stretnutia môžem pomôcť, obehnem ľudí, podávam oznámenia do schránok.  
 

1447/2022 - Pán Neduchal, VMČ Západ  - Mesto odkúpilo pozemky pri Váhu, bývalý Žabinec. Požadujeme 
pravidelné kosenie a udržiavanie pozemkov (vrátane vývozu odpadu) pri novom železničnom moste (Alúvium 
Orechovského potoka). Od odkúpenia pozemkov mestom Trenčín od urbárskeho spoločenstva sa o túto plochu 
vrátane drobnej architektúry (drevený chodník, vŕbový tunel,...) nikto nestará, nevyvážajú sa tam ani smeti. Je 
potrebné odstrániť hlavne nebezpečné prvky (napríklad koly s ostnatým drôtom - bývalá ohrada pre kone, 
rozpadajúce sa prvky workautového ihriska,...). 
Pani Vanková – v súčasnosti sa pripravuje projekt revitalizácie a potom samotná jej realizácia. Pozemok má 
v súčasnosti v správe Mestské hospodárstvo Trenčín, Prvky workautového ihriska nie sú vo vlastníctve mesta.    
Pán Barčák – Staré prvky ihriska budú odstránené a celá revitalizácia bude na vysokej úrovni, verím, že na Alúvium 
budeme hrdí.    
 

1448/2022 - Pani Pšenčíková – v súvislosti s prípravou Alúvia sa chcem spýtať, či by nebolo možné vytvoriť rovnakú 
oddychovú zónu v rámci  rekreačnej časti "Trenčiansky luh" - "pláž"? Je možné vyčistenie tejto plochy od kríkov a 
pravidelné kosenie? Nie sú tam ani smetné koše. Je to jediné miesto, ktoré predtým slúžilo na oddych odevákov, kde 
sa môžeme v tejto mestskej časti poprechádzať so psami (po hrádzi to teraz nie je možné vzhľadom na pohyb 
cyklistov), teraz sa bojíme, že na nás z kríkov niekto vyskočí. Prosím poslancov našej mestskej časti o spoluprácu pri 
riešení tohto problému. Pri Váhu na Sihoti je plocha pri hrádzi pokosená, vyčistená, nie je zarastená krovím.            
Pán Barčák - po obhliadke na mieste a konzultácii s odbornými útvarmi, aby sme zistili, čo sa tam teraz po vyhlásení 
chráneného územia vôbec dá robiť. Môžeme sa tam spolu stretnúť, uvidíme, čo sa s touto plochou dá robiť.       
Potom podáme písomný podnet. 
 

1449/2022 - Pani Pšenčíková - je povolený prístup na pláž autom? Teraz tam rybári autom nemôžu prísť, ale jazdia 
tam autá s člnmi. Aký je v tomto území povolený dopravný režim?  
Pán Guga – zmena dopravného značenia a tým aj zosúladenie s podmienkami využitia chráneného územia je 
momentálne v riešení, pripravujú sa podklady na určenie dopravného značenia na príjazdovej komunikácii.   
 

1450/2022 - Pani Pšenčíková - na Stárkovej ulici smerom k novému cestnému mostu jazdia autá veľmi rýchlo, nedá 
sa s tým niečo urobiť? 
 

1451/2022 - Pán Zahradník - pri vjazde do Záblatia je osadená dopravná značka "Zóna 30" – obytná zóna. Po starú 
poštu sa rýchlosť ako tak dodržiava, ale po Záblatskej a smerom na kyselku šoféri jazdia veľmi rýchlo, odhadom 60-
70. Myslia si, že križovatka tú "30" ruší. Sťažujú sa na to všetci ľudia, ktorí tam bývajú. Nie je možné obmedziť 
rýchlosť semafórom alebo retardérom? V obci Koplotovce je to riešené semaforom s kamerou, v prípade prekročenia 
rýchlosti naskočí na semafore červená a šofér si to rozmyslí, či pôjde na červenú, aby bol nasnímaný kamerou.        
Pán Guga – podľa všetkého DZ „Zóna 30“ sa umiestňuje len pri vjazdoch do zóny, dopravná vyhláška neumožňuje 
osadenie značiek obmedzujúcich rýchlosť vo vnútri tejto zóny.   
Pán Barčák – V rámci komunikácie s občanmi „Poslanci na ulici“ sme mali stretnutie v Záblatí minimálne 3x, všetci 
ľudia hovoria to isté. Požiadali sme ODI o zabezpečenie merania rýchlosti, meranie na miestnych komunikáciách nám 
však nebudú riešiť, majú svoje postupy, rýchlosť merajú na štátnych cestách, nie na miestnych komunikáciách.   
Retardér by sme tam dať mohli, povedzte pred koho dom. Pri škôlke chceli osadiť retardér, stretli sme sa na mieste, 
nechali sme to na občanoch, nech sa dohodnú, kde ho treba osadiť, potom ho už nechceli.   
Pán Zahradník – napríklad aj po Kožušníckej sa jazdí 80-kou.  
Pán Zajaček MsP – zatiaľ rýchlosť nemeriame, chystá sa novela zákona o obecnej polícii, v budúcnosti, ak nám 
poslanci budúci rok schvália nákup zariadenia na meranie rýchlosti, v takýchto lokalitách merať určite budeme.   
 

Pani Pšenčíková – je skolaudovaná cyklotrasa na Stárkovej? 
Pán Barčák – ešte nie je skolaudovaná, sme dohodnutí, že nás ku kolaudácii prizvú. Na túto cyklotrasu sme ako 
poslanci hrdí. Som nahnevaný, keď idem po Stárkovej alebo po Kožušníckej v zákrute pri bývalom DMD Holdingu 
a po ceste pred autom jazdia cyklisti, aj keď majú vybudované nové cyklotrasy.  
 

Pán – Mesto Trenčín bolo hrdé na hrajúci most. Čo je sním? Znelo to, ako keby sa mačky naháňali.  
Pán Barčák – je to uhol pohľadu. Skôr narodeným táto melódia vadí. Ale diskutoval som to s mladými ľuďmi, tí sa 
čudovali, čo máme proti tomu.  
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 Záver 
 

 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Martin Barčák ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu  31. augusta 2022. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 29. 6. 2022   
 
 

                                                                                              Martin Barčák                                  
                                                                                           predsedajúci  VMČ Západ                          
 


